



REUNIÓ DE JUNTA D'AMPA – 25-2-2016

Assistents: Anna Solà-Pou, Mònica Herrero, Joan Quer, Sílvia Doval, Núria Riquelme, Neus Boix, Eva Amargant, Miquel Rimbau, Xavier Sánchez, Pere Garcia, Anna Casillas, Helga Brusi, Àngel Abadías, Elisenda Vidal.

- S'aprova l'acta anterior d'1-12-15.
- El president explica que el 31 de gener es va presentar a l'ajuntament el projecte de pati. L'ajuntament podria donar fins a 1.500€ pel projecte, però de moment cal esperar dos mesos. Núria Riquelme diu que han rebut des de la Generalitat una petició de memòria més tècnica pel pati. La direcció de l'escola vol esperar a presentar-la fins que l'ajuntament doni la subvenció. Miquel Rimbau parlarà amb la direcció de l'escola per veure si es pot presentar la memòria ja a la Generalitat, independentment del que digui l'ajuntament. Sobre l'espai vertical verd del pati es transformarà en altres formes, amb testos, amb accés més fàcil. Joan Quer trasllada a la junta la satisfacció de l'equip docent per projecte de pati.
- Pel què fa a robòtica la junta explica que dins el projecte previst, l'escola ha comprat dos projectors, dos ordinadors i dos *ipad*. Els professors estan fent formació i funciona molt bé. La idea és que a final de curs ja ho apliquin a classe. Pere Garcia i Anna Casillas s'han afegit al projecte juntament amb Xavier Sánchez. Dins aquesta secció, Sílvia Doval fa esment que cal reforçar la informàtica i creu que el projecte de robòtica hi ajudarà.
- Pel què fa a la biblioteca, l'ajuntament l'ha pintada. Ara l'escola vol comprar mobles. Els nens han decidit que la biblioteca es digui *Petit príncep*. La biblioteca compta ara amb un alumne de la UdG que ve 25h a canvi de crèdits. Durant aquestes hores, cataloga i col·labora en el seu funcionament. Per Sant Jordi es farà apadrinament de llibres i venda a la llibreria 22.
- La comissió de llibres ha demanat un relleu. De moment, una mare de P3 els ha demanat informació. També han contactat amb *Neus Paper* per què venguin el material a les famílies. D'aquesta manera, l'AMPA només gestionaria la venda de llibres. La comissió també ha dit que el curs que ve no fotocopiarà el llibre de música, ja ho han fet durant dos anys.
- L'Associació de Veïns Güell la Devesa ha demanat a l'escola que col·labori amb un dibuix i un conte.
- Pel què fa a les extraescolars Anna Solà-Pou exposa que l'enquesta que han realitzat diu que tot està ben valorat excepte anglès a Interlingua i fang. De cara al curs que ve, cal decidir com es planteja aquesta activitat d'anglès. La comissió buscarà una nova escola. Sobre el casalet de



juny, s'acorda que es farà el de piscina amb el CEIP Bruguera. Es farà el mateix preu que el curs passat: 114€ i si hi ha un segon germà 111€. Es farà un altre casal alternatiu a l'escola. Hi ha dues propostes: Tot Oci, que demana 48,60€ i La Babalina 46€. Es planteja fer-lo amb el CEIP Bruguera. També es planteja fer amb ells el Casalet de Setmana Santa. El CEIP Bruguera vol fer un mercat de segona mà el dia 21 de maig però cal algú que se n'encarregui. Farem un correu electrònic per fer una crida i dir si algú vol apuntar-s'hi. Dins les extraescolars, el Bàsquet Santa Eugènia proposa fer l'activitat l'any que ve.

- Dins el servei d'acollida, Helga Brusi demana el llistat de persones que utilitzen el servei. Demana també si es pot reduir la tarifa o posar una altra persona per obrir la porta. Es mirarà si hi pot haver un altre monitor. També es demanarà si es pot utilitzar una altra sala.
- Núria Riquelme demana si la sorra del pati té algun tractament, ja que una mare s'ha queixat perquè els nens tenen cucs. Es parlarà amb Dipsalut per comprovar quin és el protocol.
- La junta diu que cal canviar els hules de les taules. Es farà saber a Capgir i Anna Casillas els comprarà.
- La Festa Major es preveu el dia 11 de juny.
- Es planteja fer la festa de benvinguda pendent el dia 22 d'abril.
- S'acorda que es faci la xerrada "Motivar per aprendre", a càrrec de M. Helena Tolosa.
- Fi de la sessió.